
Årsmöte Skärkvagsvallen sff, 20250418 

 
1. Val av ordförande: Krister Holm. 

 

2. Val av sekreterare: Sara Bergefur. 

 

3. Val av två justeringsmän: Andreas Nenzén, Karita Kemi. 

 

4. Styrelsen och revisorernas berättelser:  

Sophanteringen har fungerat bra, inget klagomål från sophanterarna. Två medlemmar 

har tagit ansvar att köra felsorterade sopor och har städat. Styrelsen tackar 

medlemmarna för det.  

 

Vattnet har fungerat bra, inga klagomål. Brunnen längst in på Vålvägen har rustats upp 

och fungerar nu bra. Vi väntar på att rörmokaren ska montera ett filter.  

 

Vägarna har fått normalt sommar- och vinterunderhåll. Alla stickvägar är grusade och 

några vändplaner har fått nytt grus. 

 

Bredbandet är färdigt. Global Connect hade svårt att ta sitt ansvar för städning av 

området och vägarna. Styrelsen var tvungna att vägra att dem fick ansluta nya kunder 

innan städningen av området och vägarna åtgärdats. 

 

Revisorn har granskat räkenskaperna och finner inget att anmärka på. 

Resultaträkningen och balansräkningen fastställes. 

 

5. Ansvarsfrihet för styrelsen: Ja. 

 

6. Framställning från styrelsen och eventuella motioner från medlemmar:  

Inget har kommit in från medlemmarna. Proposition från styrelsen att ersättningen 

som går till ledamöter även går till suppleanter. Suppleanter ersätts med 1 500 kr per 

person och år. 

 

7. Ersättning till styrelse och revisorer: 

Idag delar styrelsen på 25 000 kr enligt nedan: 

 

Ordförande: 10 000 kr 

Vägansvarig: 5 000 kr 

Sekreterare: 3 500 kr 

Kassör: 3 500 kr 

Revisor: 1 500 kr 

Revisorsassistent: 1 000 kr 

Ledamot (1 st): 1 500 kr 

Skoterledsansvarig: 1 000 kr 

Valberedning (2 st): 1 000 kr 

Suppleanter (3 st): 1 500 kr 

 

Förslaget röstas igenom. 

 

 



8. Styrelsens förslag till utgifts och inkomststat samt debiteringslängd: 

Alla vägtrummor ska besiktigas och vissa kommer förmodligen behöva bytas. 

Trafikverket ger stöd om trummorna är 500 mm., de vi har idag är 300 mm. I samband 

med byte av trummor renoveras vägarna på de berörda sträckorna. 

 

9. Val av styrelse och styrelseordförande: 

Krister Holm, ordförande (ett år). 

Sara Bergefur, sekreterare (ett år). 

Anders Bergström, kassör (ett år). 

Daniel Matthies, ledamot (ett år).  

Leif Sanfer, suppleant. 

Anders Wimo, suppleant. 

Daniel Sandqvist, suppleant 

 

10. Val av revisor: 

Revisor: Susanne Bergefur (1 år). 

Revisorsassistent: Peter Runnberg (1 år). 

 

11. Val av valberedning:  

Håkan Dahlen, (1 år) 

Anders Nenzén (2 år) 

  

12. Övriga frågor: 

Önskemål om att ta vattenprover från våra vattenkällor. Styrelsen ordnar med detta 

under året. 

 

Sophuset kan inte låsas vissa tider på året, Daniel Matthies och Peter Runnberg tar på 

sig att åtgärda detta.  

 

Frågeställning från medlemmar om att rusta upp de sämsta delarna av vägen. Kan vi 

göra en 10-årsplan för underhållet av vägarna? Förslag från medlemmarna om en 

vägfogde som är på plats mycket och kan se över akuta och långsiktiga problem och 

åtgärda dessa i samarbete med styrelsen. Förslag att vägfogden har en budget på ett 

prisbasbelopp som hen får förvalta över. Peter Runnberg ställer upp som vägfogde 

vilket bifalles av övriga medlemmar. Peter Runnberg och Krister Holm håller dialog 

om vägarna och åtgärder. 

 

Första delen av vägen är i dåligt skick, trumman har rasat och behöver bytas. I 

samband med att brunnen byts ska vi kolla kostnad för att rusta upp den vägbiten. Ett 

nytt slitlager behövs på vägsträckan som renoverades för ett par år sedan, det ordnas 

under sommaren.  

 

Fem nya fastigheter ska betala in sig i föreningen á 10 000 kr. Förslag om att ge ut 

information till nya medlemmar om bland annat byggtrafik och sopsortering. 

 

Hemsidan är ouppdaterad, önskemål om att en medlem tar över ansvaret för hemsidan. 

Daniel Matthies har en bekant som kanske kan bygga upp en hemsida som vi sedan 

kan uppdatera. Vi gör Facebook-sidan privat, vi kan bli mer aktiva på den sidan, det är 

ett bra forum.   

 



Daniel Matthies informerar kring den nya sophanteringslagen. Senast 2029 måste vi i 

anslutning till sophuset kunna sortera ut alla olika sopor. Det finns en 

sorteringsspremie om sorteringen sköts på ett bra sätt. Daniel Matthies tar på sig att ta 

reda på bästa lösning för oss och presenterar den på nästa möte. Fortsatt frågeställning 

om möjlighet att ha en gemensam lösning med Flatruetsidan.  

 

Föreningshuset är inte optimalt. De hanterar fakturor och kallar till möten. Kostar ca 

50 000 kr om året. Leif Sanfer tar på sig att kolla med Vägfas och håller kontakt med 

styrelsen.   

 

Medlemmar åtar sig att hålla efter i sophuset, det har varit bättre ordning det senaste 

året efter att de städade och gjorde fint. Styrelsen tackar för det! Viktigt att vi inte 

skräpar ner och tänker att det är deras jobb att städa upp efter oss.   

 

Styrelsen vill tacka Mats Jonsson för ett mångårigt, engagerat och troget 

styrelsearbete.  

 

13. Meddelande om plats där stämningsprotokoll hålls tillgängligt: 

Protokollet läggs upp på föreningens hemsida.  

 

 

 

 

 

Justerat av: 

 

 

 

_______________________                    ________________________ 

Andreas Nenzén               Karita Kemi 

 

 

 

 

  


